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ZAPISNIK 

12. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAĈKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE 
ŢUPANIJE, ODRŢANE 06.07.2012. god. S POĈETKOM U 12,00 SATI U PROSTORIJAMA 

LOVAĈKOG SAVEZA U RIJECI, F. RAĈKOG BR. 1 
 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, D. Mušćo, M. Mauhar, D. Sokolić, A. Loknar, B. 
Miklić, A. Štemberger, T. Tondini i J. Pavić  
Ostali prisutni: J. Crnković i A. Šoić 
Odsutni: R. Abramović i A. Petrinić. 

Predsjednik J. Malnar, nakon što je pozdravio sve nazoĉne, dao je na glasanje 
Dnevni red, koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 11. sjednice IO-a 

2. Osvrt na odrţanu Skupštinu LS-a 

3. Priprema za poĉetak obrazovanja lovaca u 2012/13. god.  

4. Informacija u svezi korištenja sredstava lovozakupnina u 2012. god., te donošenje 

odluke o neiskorištenim sredstvima lovozakupnina /adaptacija prostora/ 

5. Donošenje odluke o oroĉavanju slobodnih sredstava 

6. Informacija u svezi otvaranja Muzeja šumarstva, lova i ribolova u Brodu na Kupi 

7. Izvještaj sa sjednica povjerenstava i komisija odrţanih izmeĊu dviju sjednice IO-a: 

 Povjerenstvo za kinologiju 

8. Primjedbe i prijedlozi ĉlanica: 

9. Razliĉito: 

 Problem odnosa izmeĊu LD-a na Rabu 

 Izvješće o EKO akciji povodom Svjetskog dana zaštite ekologije  

 
Ad. 1.  
 Predsjednik J. Malnar dao je na glasanje Zapisnik s prethodne sjednice, koji je 
jednoglasno prihvaćen uz slijedeću dopunu: Pod toĉkom 9.3. jednoglasno je donesena 
odluka o ukidanju Povjerenstva za interno ispitivanje, izradu i provedbu LGO-e   
 
Ad. 2. 
 Kratak osvrt na nedavno odrţanu izvještajnu Skupštinu LS-a dao je predsjednik J. 
Malnar. Skupština je imala predviĊeni tijek i nije bilo nikakvih problema, sve se odvijalo 
prema predviĊenom programu. Svi izvještaji, plan rada i sve odluke, kao i zapisnik 
dostavljeni su ĉlanicama. 
 
Ad. 3.  
 Po ovoj toĉki izvijestio je predsjednik Struĉnog savjeta za obrazovanje T. Tondini. Do 
sada imamo 23 kandidata-pripravnika za lovca. U pripremi je odreĊeni broj kandidata s Krka, 
te se oĉekuje da će broj kandidata biti kao i prošle godine. Oĉekuje se da ćemo imati grupu 
ocjenjivaĉa trofeja, kao i grupu lovoĉuvara. Seminar će biti na vrijeme pripremljen i poĉet će 
sredinom 9. Mjeseca. Kandidati će na vrijeme biti obaviješteni i svi će dobiti raspored rada i 
sve ostalo na vrijeme.  
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 Pripremljen je pregled minimalnih grupa ispod kojih se neće ići u o brazovanje, 
prema donjem pregledu: 
 

Red. 
br. 

NAZIV 
MINIMALNA 

VELIČINA GRUPE 

CIJENA 
OBRAZOVANJA             

/kn/ 

UKUPNO                   
/kn/ 

1 2 3 4 5 

A) PRIHODI:  

1. LOVCI 14 1.500,00 21.000,00 

    

1. LOVOČUVARI 8 1.100,00 8.800,00 

    

1. OCJENJIVAČI TROFEJA 6 1.700,00 10.200,00 

B) TROŠKOVI:    

  B.1. DIREKTNI TROŠKOVI: 
   

Red. 
Br. NAZIV  

BROJ 
SATI/PREDAVAČA 

JED. CIJENA 
TROŠKA     
/bruto/ 

BRUTO 
IZNOS            

/kn/ 

I. LOVCI: 
      

1. SEMINAR 125 79,80 9.975,00 

2. ISPIT /1 dan/ 7 1.050,00 7.350,00 

3. 
PUTNI TROŠKOVI /300 km 
po predavaĉu/ 

6 2,00 3.600,00 

Ukupno 20.925,00 

II. LOVOČUVARI: 
      

1. SEMINAR 40 79,80 3.192,00 

2. ISPIT /1 dan/ 4 1.050,00 4.200,00 

3. 
PUTNI TROŠKOVI /150 km 
po predavaĉu/ 

3 2,00 900,00 

Ukupno 8.292,00 

III. OCJENJIVAČI TROFEJA: 
      

1. SEMINAR 60 79,80 4.788,00 

2. ISPIT /1 dan/ 4 1.050,00 4.200,00 

3. 
PUTNI TROŠKOVI /150 km 
po predavaĉu/ 

3 2,00 900,00 

Ukupno 9.888,00 

  I. Bolonić; Postavlja pitanje mogućnosti da se obrazovanje odrţava i izvan sjedišta 
Saveza, uz uvjet da ispunjava gornje uvjete. 
 J. Malnar; Predlaţe da se seminari odrţavaju iskljuĉivo u Rijeci, jer seminari izvan 
sjedišta nisu se pokazali opravdanima /Fuţine/, slab odaziv i povećani troškovi. Moguće je 
odrţavanje ispita izvan sjedišta. 
 M. Linić; Podrţava prijedlog da se seminari drţe iskljuĉivo u Rijeci. 
 Nakon kraće rasprave zakljuĉeno je, da se seminar odrţava iskljuĉivo u Rijeci, a da 
će se ispitati mogućnost odrţavanja ispita izvan sjedišta Saveza. 
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Ad. 4.   
 Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je predsjednik J. Malnar. U meĊuvremenu je LD 
„Zec“ Klana dostavilo traţene dokumente u svezi adaptacije lovaĉke kuće i steklo pravo na 
20.000,00 kn. Budući da je ostalo 30.000,00 kn nerasporeĊenih sredstava, predlaţe da se ta 
sredstva rasprede kako slijedi: 

1. LD „Kamenjarka“ Kornić   5.000,00 kn 
2. LD „MedviĊak“ Drivenik   5.000,00 kn 
3. LD „Kobac“ Lovran   5.000,00 kn 
4. LD „Jelen“ Skrad – Ravna Gora  5.000,00 kn 
5. LD „Tetrijeb“ Gerovo   5.000,00 kn 
6. LD „Jelenski Jarak“ Vrbovsko  5.000,00 kn 

  
 Štemberger; Postavlja pitanje legalizacije lovaĉkih kuća i oĉekuje od Saveza 
podršku, što je i prihvaćeno. 
 T. Tondini; Postavlja pitanje što će se uĉiniti ako neki budu odbijeni u Ţupaniji. 
 J. Malnar; Sredstva će se dodijeliti onim lovaĉkim društvima koji u tom trenutku budu 
spremna da ih prihvate. 
 M. Mauhar; Savez treba pomoći onima koji su na poĉetku rješavanja lovaĉkih kuća, 
ali treba pomoći i ostalima. 
 M. Linić; LD „Jelen“ Ĉavle je ta problematika koštala preko 200.000,00 kn, to je 
procedura i zakonitost koju trebamo poštivati. Upravo radi ranijih propusta Ţupanija je veoma 
oprezna. 
 Predsjednik J. Malnar predloţio je da se dobivena sredstva za izgradnju visokih ĉeka 
dodjele LD „Divokoza“ Brod na Kupi i LD „Lipov vrh“ iz Severina - Lukovdola.  
 Nakon kraće rasprave prijedlog raspodjele sredstava je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 5. 
 Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestila je S. Jurišević voditeljica raĉunovodstvenih 
poslova. Predlaţe da se sredstva uloţe u Erste invest d.o.o. /Erste money fond/ kao jedan 
od najsigurnijih naĉina ulaganja, kupnjom udjela. To nije oroĉavanje sredstava već ulaganje 
u Fond koji ta sredstva ulaţe u razliĉite programe i na taj naĉin povećava glavnicu. Tu nema 
kamata, ali je uloţena glavnica garantirana, a dobitak ovisi o uloţenim sredstvima u 
odgovarajuće programe. Sredstva se mogu svakog trenutka povući djelomiĉno ili u cijelosti i 
tad se obraĉunava vrijednost udjela. Smatra da je to jedan od najsigurnijih naĉina ulaganja s 
najmanjim rizikom. 
 J. Malnar; Na ovaj naĉin ulaganja moţe se samo dobiti, a nikako izgubiti. 
 T. Tondini; To je povoljnije nego oroĉavati sredstva budući da je kamata nikakva. 
 Prijedlog o ulaganju 300.000,- kn u ovaj fond jednoglasno je prihvaćen,.      
 

Ad. 6. 
 Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je T. Tondini. Poslovi na ureĊenju prostora su 
gotovi. UreĊen je postav Vrhovnik, Frkovićevi tekstovi kod D. Popovića na kraćenju. Treba 
riješiti pitanje oruţja – donacije LD „Lane“ Opatija. Predlaţe da se donira stara zastava 
Saveza što je i prihvaćeno. Dio eksponata iz Saveza je odvezen, oĉekuje se daljnja 
isporuka. Multimedija neće biti tako brzo instalirana, jer je zapelo oko natjeĉaja. 
 Oĉekuje se otvaranje tijekom devetog mjeseca, ali bez multimedije. 
 M. Mauhar; Grad Delnice financira s 50%, pa se oĉekivalo da će otvaranje biti tijekom 
ljeta, ali od toga na ţalost neće biti ništa. 
 J. Malnar; Savez će i nadalje podrţavati opremanje Muzeja i ako nas to popriliĉno 
košta. Predlaţe da se prigodom otvaranja pozove Lovaĉki zbor „M. Laginja“ iz Klane i da se 
priredi revija lovaĉkih pasa, kao i rogista LS-a. 
 
Ad. 7. 
 7.1. Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je tajnik A. Šoić. Problem koji je dominirao 
na sjednici Povjerenstva bilo je, kako osigurati uvjete za polaganje ispita sa pse jamare. 
Dogovoreno je da predsjednik Povjerenstva za kinologiju obiĊe sve postojeće rovove – jame 
/Skrad, Ĉavle i Punat/ i da se odluĉi za lokaciju u koju najmanje treba uloţiti. Nakon pregleda 
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predlaţe se da se osposobi rov u Puntu, jer je u najboljem stanju i traţi najmanje ulaganja, 
uz uvjet da se ispitaju i vlasniĉki odnosi spomenute lokacije kako ne bi ulagali u nešto ĉemu 
nismo ili nije naša ĉlanica vlasnik. 
 
 J. Malnar; traţi da se predoĉi troškovnik. 
 A. Loknar; Predlaţe da se pomogne LD „Jelen“ Skrad da se izvrši zamjena svinja u 
gateru /umjesto vepra-koji je ostario, da se ubaci dva nazimeta/.  
 J. Malnar, Glupost je u gater stavljati veprove da nam uništavaju pse, umjesto da se 
stave nazimad i omogući normalna obuka lovaĉkih pasa. 
 Prijedlog u svezi rova – jame za ispite pasa jamara jednoglasno je prihvaćen. 
 
Ad. 8. 
 Predsjednik J. Malnar predlaţe da se Lovaĉko pjevaĉkom zboru „M. Laginja“ iz Klane 
dodjeli pomoć u iznosu od 10.000,00 kn. TakoĊer predlaţe da se autoru prof. J. Franiću 
pomogne za izdavanje knjige „Šumske zeljaste biljke“, kao otkup 30 primjeraka u iznosu 
5.000,00 kn. 
 Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 9. 
 9.1. Po pitanju sukoba izmeĊu LD-a na Rabu predlaţe se da Arbitraţna komisija 
pokuša riješiti spor i o tome izvjesiti Izvršni odbor. 
 9.2. U svezi Eko akcije povodom svjetskog dana zaštite prirode izvijestio je D. Mušćo. 
Odaziv LD-a bio je izuzetno dobar, kao i efekti, što se vidi iz prezentiranih podataka: 
 

Red. br. LOVAČKO DRUŠTVO NAZIV LOVIŠTA 

KOLIČINA 
PRIKUPLJ. 
OTPADA 

/m3/ 

BROJ 
UČESN. 

1.  LD "DIVOKOZA" BROD NA KUPI „KUPIĈKI VRH“ 4 10 

2.  LD "GOLUB" RAB „RAB“ 3 20 

3.  LD «GRADINA» NOVI VINODOLSKI „KRMPOTE–LEDENICE“ 10 17 

4.  LD "HALMAC" NEREZINE „PUNTA KRIŢA“ 5 15 

5.  LD «JELEN» ĈAVLE „GROBNIK“ 40 35 

6.  LD "JELEN" SKRAD-RAVNA GORA „VIŠNJEVICA“ 18 8 

7.  LD "JELENSKI JARAK" VRBOVSKO 
„LITORIĆ“, !JELENSKI 

JARAK“ I „CETIN-GLOŢAC“ 
50 116 

8.  LD "KAMENJARKA" KUKULJANOVO „PONIKVE - GRADINA“ 10 22 

9.  LD "KAMENJARKA" KORNIĆ „KRK“ 2 6 

10.  LD «KAMENJARKA» MALI LOŠINJ „ĆUNSKI – KURILA“ 15 12 

11.  LD "KOBAC" LOVRAN „UĈKA“ 8 50 

12.  LD «KOŠUTNJAK» N. VINODOLSKI „KOŠUTNJAK“ 10 15 

13.  LD "KOTOR" CRIKVENICA  „DUBRAĈINA“ 8 16 

14.  LD «KUNA» LOPAR „GOLI OT.“ I „GRGUR“ 4 32 

15.  LD «KUNIĆ» RAB „RAB“ 6 40 

16.  LD "LANE" OPATIJA „MATULJI“ 30 60 

17.  LD «LIPOV VRH» SEVERIN „LIPOV VRH“ 25 80 

18.  LD «LISJAK» KASTAV „KASTAV“ 45 43 

19.  LD "MEDVIĐAK" DRIVENIK „DUBRAĈINA“ 110 110 

20.  LD "OREBICA" CRES  „TRAMUNTANA“ 8 10 

21.  LD "OREBICA" KRK „KRK“, „PUNAT“ I „BAŠKA“ 18 75 

22.  LD «PERUN» M. DRAGA „LIBURNIJA“ 8 30 

23.  LD «SRNDAĆ» BROD MORAVICE „ZAVRŠJE“ 15 17 

24.  LD "SRNDAĆ" GRIŢANE-BELGRAD „PLANINA“ 10 18 

25.  LD "SRNDAĆ" HRELJIN „HRELJIN“ 12 64 

26.  LD «SRNDAĆ» PERMANI „PERMANI“ 16 60 

27.  LD «SRNJAK» FUŢINE-LOKVE „ROGOZNO“ 8 14 

28.  LD «ŠLJUKA» BELEJ „BELEJ“ 3 12 

29.  LD "ŠLJUKA" KRK „KRK“ 2 11 

30.  LD "ŠLJUKA 1924" OMIŠALJ „KRK“ 120 13 

31.  LD "TETRIJEB" ĈABAR „CRNA GORA“ 25 29 

32.  LD «TETRIJEB» DELNICE „RISNJAK“ 4 12 

33.  LD «TETRIJEB» GEROVO „KUPIĈKI VRH“ 30 36 

34.  LD «TUHOBIĆ» KRASICA „KRASICA“ 16 51 
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35.  LD "VEPAR" BRIBIR „VINODOL“ 10 22 

36.  LD "VEPAR" MRKOPALJ  „MRKOPALJ“ 7 18 

37.  LD «VIDRA» TURKE „KUPA“ 4 8 

38.  LD "VRBNIK - GARICA" VRBNIK „KRK“ 6 16 

39.  LD «ZEC» KLANA „KLANA“ 25 27 

UKUPNO 750 1.250 

 
 Potrebno je više angaţirati medije, i ako je na njih teško utjecati gdje će se pojaviti i o 
ĉemu će izvještavati. Najbolje bi bilo da svaka lovaĉka udruga na tom planu nešto uĉini 
koristeći svoje veze i informacije. 
 9.3. Predsjednik J. Malnar obavijestio je da ćemo uskoro dobiti termine i lokacije za 
odrţavanje drţavnih prvenstava iz podruĉja streljaštva i kinologije. 
 TakoĊer je izvijestio o prijedlogu HLS-a o mogućem odrţavanju centralne proslave 
Sv. Huberta u Rijeci. Proslava bi se odrţala 02. ili 03. 11. 2012. God. u svetištu na Trsatu, 
naravno ako se sve to dogovori s rijeĉkom Nadbiskupijom. Razgovore s odgovornima u 
Biskupiji obavit će J. Malnar i M. Linić.  
 9.4. B. Miklić; Predlaţe da se odrţi sastanak predstavnicima LD-a koje gospodari 
lovištem s muflonskom divljaĉi, te obići gater u Senju, s mogućnošću dogovora oko mogućeg 
naseljavanja muflonske divljaĉi na prostorima lovišta naše Ţupanije.  
 9.5. I. Bolonić; Postavlja pitanje u svezi Naredbe bivše ministrice o uklanjanu stranih 
svojti iz otoĉnih lovišta. Što se htjelo s tim i koga to obvezuje?  
  J. Malnar; Neka se tim pitanjem pozabavi novoformirano Povjerenstvo. 
 9.6. Predstavnici Generali osiguranja prezentirali su što se sve nudi u svezi osiguranja 
šteta od i na divljaĉi. Zakljuĉeno je da predstavnici osiguranja dostave konkretne prijedloge 
za osiguranje na razini Saveza i pojedinaĉno po lovozakupnicima, pa će se o tome 
konkretno raspraviti i donijeti odgovarajuće odluke.  
 
 Sastanak je završio u 14,00 sati. 
 
  

Dobra Vam kob! 
 
 
 
 

Pripremio: 
_______________ 
Ante Šoić, prof. v.r.  

Predsjednik:                                                                                                                                   
___________________                                             
Dr. sc. Josip Malnar, v.r. 

 


